

Title (en)
Cleaning machine for textile fibres.

Title (de)
Reinigungsmaschine für Textilfasern.

Title (fr)
Machine de nettoyage pour fibres textiles.

Publication
EP 0380936 A1 19900808 (DE)

Application
EP 90100481 A 19900111

Priority
CH 32089 A 19890131

Abstract (en)
The machine has a horizontal opening roller which possesses a roller body (1) and beating pins (3) projecting from the circumferential surface (4) of the roller body (1). Bar grids are arranged below the underside of the opening roller (13). Textile fibres in flock form are fed in a stream of conveying air through an inlet (7) which is arranged at a first end of the opening roller (13). At the other end of the opening roller (13) is arranged an outlet for the stream of conveying air. The radial length of the beating pins (3) decreases from the inlet (7) to the outlet, whilst the diameter of the roller body (1) increases from the inlet (7) to the outlet. This results in an improved opening of the fibre flocks and a more complete separation of impurities through the bar grids. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Maschine besitzt eine liegende Auflösewalze, die einen Walzenkörper (1) und von der Umfangsfläche (4) des Walzenkörpers (1) abstehende Schlagstifte (3) aufweist. Unter der Unterseite der Auflösewalze (13) sind Stabroste angeordnet. Textilfasern in Flockenform werden in einem Förderluftstrom durch einen Einlass (7) zugeführt, der bei einem ersten Ende der Auflösewalze (13) angeordnet ist. Beim anderen Ende der Auflösewalze (13) ist ein Auslass für den Förderluftstrom angeordnet. Die radiale Länge der Schlagstifte (3) nimmt vom Einlass (7) zum Auslass ab, während der Durchmesser des Walzenkörpers (1) vom Einlass (7) zum Auslass zunimmt. Dadurch ergibt sich eine verbesserte Auflösung der Faserflocken. und eine vollständigere Abscheidung von Verunreinigungen durch die Stabroste hindurch.

IPC 1-7
D01G 9/04

IPC 8 full level
D01G 9/04 (2006.01); **D01G 9/08** (2006.01); **D01G 9/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)
D01G 9/04 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] DE 508356 C 19300927 - AUGUST AELDERT
• [X] US 1459938 A 19230626 - THIEL CHARLES P R
• [A] GB 162667 A 19221102 - MIGUEL CARCABILLA
• [A] GB 1009284 A 19651110 - ISOLIER UND KALTTECHNIK ROSTO

Cited by
CN103993392A; EP0464441A1; US5237727A; WO0029649A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0380936 A1 19900808; JP H02289123 A 19901129; US 5018247 A 19910528

DOCDB simple family (application)
EP 90100481 A 19900111; JP 1938390 A 19900131; US 47279690 A 19900131